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BE eet net aan dat RIVM hier vanmiddag naar kijkt. Hopelijk daarna reactie.

Groet,

var:IEE) IEE rin i

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 11:49

nar:EAC)SEREKEIN ows. IESE) EEE ninvws.ni>
Onderwerp: RE: Uitvraag populatie die niet gevaccineerd kan worden

Snap ik maar dit moet toch cok echt enige prioriteit krijgen en zichtbaar worden

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 11:28

Aan: [IENECE)<BEXEDNN© minvws >;IEEERECEI)EXERom invws.ni>
Onderwerp: RE: Uitvraag populatie die niet gevaccineerd kan worden

Zal ik doen. Ze zijn alleen wel knetterdruk bij vaccins.

van: INEECEECEINN)<BEXEDNN@ minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 09:48

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitvraag populatie die niet gevaccineerd kan worden

zou jij dat kunnen doen binnen PDC-19?

van:INCEEEEo inso>
Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 09:45

Aan: . . @minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitvraag populatie die niet gevaccineerd kan worden

Ik had gister rond ~18 een reminder gestuurd naar [JEEZY met jullie in ‘cc. Als je druk wil opvoeren kun je daar nog op

aansluiten met een mail.

van:IEEEBEER© inv.»Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 09:43

Aan: @minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitvraag populatie die niet gevaccineerd kan worden

Goedemorgen

Hebben jullie al iets gehoord op deze vraag? Als er niet op gereageerd wordt moeten we dan niet esclaeren in PDC-19 om er

urgentie voor te vragen?

Verzonden: maandag 25 januari 2021 18:06
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Onderwerp: RE: Uitvraag populatie die niet gevaccineerd kan worden

+IEEE

Hadden jullie een grove duiding kunnen vinden voor dit aantal? We bereiden een nota voor die uiterlijk woensdag de lijn in gaat.

Enige richting met onderbouwen zou ons zeker helpen.

pant IEEE
van:INSEIN

Verzonden: dinsdag 19 januari 2021 21:41

Aan: @minvws.nl>; ) minvws.nl>

CC: ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitvraag populatie die niet gevaccineerd kan worden

Ik denk dat dit een goede route is om te volgen. Een uitspraak van zo'n panel kan te zijner tijd helpen met het bepalen van de

daadwerkelijke inzet. Voor nu hebben we vooral op korte termijn een grove duiding nodig of we op 50.000 (het minimum) of

100.000 doses (het maximum) moeten inzetten. In principe zou 1 dosis genoeg zijn voor bescherming. Allemaal afhankelijk van

klinische data. Onze deadline voor een ‘guestimate’ is volgende week.

Groeten, |ENFEY

Verzonden: dinsdag 19 januari 2021 16:51

Onderwerp: RE: Uitvraag populatie die niet gevaccineerd kan worden

Beste allen,

Dit is denk ik een vraag voor het wetenschappelijk adviespanel COVID-19 vaccinatie (o.l.v. RIVM), of een vraag die in overleg
met de Gezondheidsraad kan worden opgepakt.

akkoord dat ik deze in het team verder laat oppakken in overleg met RIVM?

JE wat is de deadline?

Groet!

Verzonden: dinsdag 19 januari 2021 16:42

@minvws.nl>

@minvws.n!>;[EEE SEXED© ins.n>; IEEIEKERRED

@minvws.nl>

Onderwerp: Uitvraag populatie die niet gevaccineerd kan worden

este IENEEN
Ik wilde vragen of jullie zicht hebben op de Nederlandse populatie die niet gevaccineerd kan worden in jullie huidige strategie.

De reden is de volgende: wij zijn vanuit GMT en de projectgroep Behandelingen covid-19 in gesprek met AstraZeneca over een

pre-order van een medicijn dat zij ontwikkelen. Het gaat om een antilichaam therapie die kan worden ingezet als profylaxe.
Mensen die een injectie krijgen met deze antistoffen tegen het virus zouden dan voor ~6 maanden bescherming hebben. Dit zou

een aanvulling kunnen zijn voor de vaccinstrategie, bijvoorbeeld voor mensen met een zwak immuunsysteem die niet

gevaccineerd kunnen worden. Denk dan bijvoorbeeld aan mensen met een immuunstoornis, mensen die een

orgaantransplantatie hebben ondergaan, of mensen die een chemokuur volgen.

Wij hebben in een eerder stadium een statement ofinterest afgegeven, en beginnen deze week het vervolggesprek om de

mogelijke voorwaarden te bespreken. Wij zouden graag op korte termijn zicht willen hebben op hoeveel patiénten in NL mogelijk
baat hebben bij dit middel. We kunnen tussen de 50.000 en 100.000 doses bestellen.
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Hebben jullie:
- Zicht op hoeveel mensen baat bij dit soort therapie zouden hebben?
- Zicht op mogelijke alternatieven voor deze doelgroep?

Als jullie deze informatie niet zelf paraat hebben, kunnen je ons dan doorverwijzen naar iemand bij het RIVM dit mogelijk wel

scherp heeft? We zouden geholpen zijn als we deze info zsm beschikbaar hebben voor ons afwegingskader.

Alvast dank, groeten

Met vriendelijke groet,

us
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